
Temmuz 2024 E-Bülten

Değerli Sanayici Dostlarım, 
Bölgemizin Değerli Yatırımcı ve Katılımcıları,
Bölgemizde Yapılan Çalışmalardan ve Yaşanan Gelişmelerden Sizleri Bilgilendirmek 

Adına 2020 Yılında Çıkarmaya Başladığımız Bültenimizin Nisan-Mayıs ve Haziran 
2024 Dönemini Kapsayan Yeni Sayısı İle Karşınızdayız.
» Tıklayınız. (Link 1)

BAŞKANIMIZIN MESAJI

https://www.impiosb.org.tr/storage/app/media/Ebulten/Temmuz%20-%202024/temmuz2024e-bultenguncellink1.pdf


MENEMEN BELEDİYE BAŞKANI AYDIN PEHLİVAN ‘A 
MAKAMINDA ZİYARET

 » Tıklayınız. (Link 2)

Menemen Belediye Başkanlığına tekrar 
seçilen Menemen Belediye Başkanı 
Aydın PEHLİVAN ‘a Hayırlı Olsun Ziyareti 
Gerçekleştirilmiştir.

https://www.impiosb.org.tr/storage/app/media/Ebulten/Temmuz%20-%202024/temmuz2024e-bultenguncellink2.pdf


Nisan-Mayıs ve Haziran 2024 Dönemi Yönetim Kurulu Toplantılarımız Yapılmıştır.

» Tıklayınız. (Link 3)

YÖNETİM KURULU TOPLANTILARIMIZ YAPILDI 

Yönetim Kurulu Toplantısı 
11.06.2024

https://www.impiosb.org.tr/storage/app/media/Ebulten/Temmuz%20-%202024/temmuz2024e-bultenguncellink3.pdf


ORGANİZE Sanayi Bölgeleri Uygulama 
Yönetmeliğinin 23’üncü maddesinin birinci 
fıkrasının (ş) bendinde,“Arsa tahsis ve satış 
prensiplerinin, katılımcı veya kiracılardan 
tahsil edilecek altyapı katılım payları, 
elektrik, su, atık su, doğalgaz ve benzeri 
satış ve hizmet bedelleri ile ilgili prensiplerin 
ve bu aidat ve satış bedellerinin tahsilatında 
gecikme halinde uygulanacak yaptırımlara 
ilişkin esasların belirlenmesi” müteşebbis 
heyetin ve genel kurulun görev ve yetkileri 
arasında sayılmıştır.
» Tıklayınız. (Link 4)

KATILIMCILAR VE KİRACILARIN ORGANİZE 
SANAYİ BÖLGELERİNE OLAN BAZI BORÇLARINI 

ZAMANINDA ÖDEMEMELERİ HALİNDE 
UYGULANACAK FAİZ ORANLARI VE İŞLEMLER

Av. Ilgın GÜLER
MPİOSB Hukuk Danışmanı

https://www.impiosb.org.tr/storage/app/media/Ebulten/Temmuz%20-%202024/temmuz2024e-bultenguncellink4.pdf


GÜNÜMÜZDE şirketlerin ortak veya yönetim 
yapılarına baktığımızda, büyük çoğunluğunun aile 
veya tek patron şirketi olduğunu görmekteyiz. 
Aile bireylerinin de dâhil olduğu şirketlerde 

dahi, aile büyüğünün veya etkin bir aile bireyinin 
ön planda olduğunu, şirketi ve aileyi yönettiğini 
söyleyebiliriz.
Genelde şirkete hükmeden aile bireyi büyük 

ihtimalle şirketi kuran veya büyüten birisi 
olmaktadır.
Ancak ne yazıktır ki aile şirketlerinin 2 veya 3 

kuşak sonra çoğunlukla dağıldığı da bir gerçektir.
» Tıklayınız. (Link 5)

Tayfun ŞENOL
MPİOSB 

Yeminli Mali Müşaviri

HER AİLE ŞİRKETİNİN 
BİR ANAYASASI OLMALI

https://www.impiosb.org.tr/storage/app/media/Ebulten/Temmuz%20-%202024/temmuz2024e-bultenguncellink5.pdf


YANGIN, en basit tanımıyla yanma olayının 
kontrol dışı kalıp istenmeyen boyutlara 
ulaşmasıdır. Fabrikalarda yangınlar ciddi 
riskler oluşturur. Üretim süreçlerinin doğası 
gereği yanıcı malzemeler, kimyasallar ve 
yüksek enerji kullanımı yangın çıkma olasılığını 
artırır. Bu nedenle fabrikalarda yangın önleme 
ve söndürme sistemlerinin etkin bir şekilde 
planlanması ve uygulanması hayati öneme 
sahiptir.
Endüstriyel yapıların yangından korunması 

kritik bir konu olup doğru tasarım ve uygulama 
gerektirir.
» Tıklayınız. (Link 6)

SANAYİ YAPILARININ YANGINDAN KORUNMASI

Erkay KILIÇ
MPİOSB Bölge Teknik 

Müdür Yardımcısı

https://www.impiosb.org.tr/storage/app/media/Ebulten/Temmuz%20-%202024/temmuz2024e-bultenguncellink6.pdf


YILDIRIM doğadaki heyecan verici, ilginç 
ve tehlikeli olaylardan biridir. Dünyanın 
farklı coğrafi bölgelerinde meydana 
gelen yıldırımların sayısı, sıklığı ve şiddeti 
değişmekle birlikte dakikada 1800’den 
fazla olduğu bilinmektedir. Yapılara veya 
yapıların yakınlarına düşen yıldırımlar 
insanlar, yapılar ve yapı içindeki sistemler 
için tehlikelidir. Özellikle sanayi yapıları 
yüksek risk taşıyan alanlardır ve bu tesislerin 
yıldırımdan korunması büyük önem taşır.

» Tıklayınız. (Link 7)O. Emre KARA
MPİOSB Elektrik 

İşleri Şefi 

SANAYİ YAPILARININ YILDIRIMDAN KORUNMASI
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SON yıllarda endüstrileşmenin ve nüfusun artması 
ile mevcut su kaynakları hızla tükenmekte ve 
kirlenmektedir. Bu durum, su ve yiyecek sağlama 
ihtiyaçlarının artışını da beraberinde getirmekte ve 
su kıtlığına neden olmaktadır. 
21. yüzyılın en büyük sorunlarından biri olan su 

kıtlığının, önümüzdeki yıllarda kaynakların, arıtım 
ve iklim değişikliği olaylarının düzensiz dağılımı 
nedeniyle en hassas çevre konularından biri olacağı 
tahmin edilmektedir.

» Tıklayınız. (Link 8)Latife Roksan 
KOYUNCU

Çevre ve Arıtma Şefi 

ATIKSULARIN GERİ KAZANILMASI
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Bölgemizin E-Bülten Temmuz Sayısının Katılımcı Köşesinde, Değerli Katılımcımız 
Esen Plastik San. ve Tic. A.Ş. Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Sn. Eren ESEN 
İle Röportajımız ve Katılımcılarımızdan Haberler Yer Almaktadır.
» Tıklayınız. (Link 9)

KATILIMCI KÖŞESİ

ESEN PLASTİK SAN. 
VE TİC. A.Ş.

YÖNETİM KURULU 
BAŞKAN YARDIMCISI 

SN. EREN ESEN

https://www.impiosb.org.tr/storage/app/media/Ebulten/Temmuz%20-%202024/temmuz2024e-bultenguncellink9.pdf


BÖLGEMİZCE YAPILAN FAALİYETLER  

Son Dönemdeki Faaliyetlerimiz İçin
» Tıklayınız. (Link 10)

https://www.impiosb.org.tr/storage/app/media/Ebulten/Temmuz%20-%202024/temmuz2024e-bultenguncellink10.pdf


KATILIMCILARIMIZDAN HABERLER  

Faaliyette olan ve inşaat çalışmaları devam eden firmalar. 
» Tıklayınız. (Link 11) 

https://www.impiosb.org.tr/storage/app/media/Ebulten/Temmuz%20-%202024/temmuz2024e-bultenguncellink11.pdf


BASINDA/SOSYAL  MEDYA DA BİZ  

» Tıklayınız. (Link 12) 
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Akut Selçuk ekibi
eğitimlerini sürdürüyor
Yaz dönemi boyunca meydana gelen yangın-
larda aktif olarak söndürme ve soğutma faali-
yetlerinde yer alan AKUT Selçuk ekibi, yangına 
müdahale konusunda eğitimlerine devam edi-
yor. Toplantıda, eğitimlerin sürekli ve disiplinli 
bir şekilde yürütülmesinin önemini vurgulandı.

Bir süredir aktif olmayan Çeşme 
Kent Konseyi, düzenlenen 
genel kurul toplantısı ile ye-

niden hayata geçirildi. Çeşme Kent 
Konseyi Genel Kurulu, Çakabey 
Kültür Merkezi’nde gerçekleştirildi. 
Çeşme Belediye Başkanı Lal Denizli, 
Çeşme Kent Konseyi’ni hayata geçi-
rerek, seçim vaatlerinden birini daha 
gerçekleştirdi. Başkan Denizli, saygı 
duruşu ve İstiklal Marşı’nın okunması 
ile başlayan genel kurul toplantısı-
nın açılış konuşmasında, “Katılımcı 
demokrasi modelini her zaman her 
yerde çok önemsiyorum ve bunu 
gerçekleştirmek istiyorum. Bunun 
başında da kent konseyleri geliyor. 
Kent için proje üreterek, bizler de 
Çeşme’yi bir adım ileriye götürecek 
her projeyi destekleyeceğiz” dedi.

‘İzmir’i çok seviyorum’
İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı Dr. 

Cemil Tugay, İzmir’den Dünyaya Bakış 
Platformu tarafından düzenlenen toplantıya 
katıldı. Platformun Çeşme’de düzenlenen 4. 

sezon 39’uncu toplantısında konuşan Başkan 
Tugay, tüm enerjisini etkili şekilde 

hizmet sunmak için harcayacağını 
anlattı. İzmir’in sorunlarının farkında 

söyleyen Başkan Tugay, “Dayatılan 
gündemlerde boğulmamaya 

çalışacağım. Bana yapılan baskı-
lara asla boyun eğmeyeceğim. 
İzmir’e sevgimin ispatı bu 

olacak. Ben bu şehri çok seviyorum. Yürekten 
seviyorum. İstediğim oy falan değil. Bu şehirde 
insanlar beni çok sevdi. Bu sevgiyi asla karşı-
lıksız bırakamazdım. O nedenle plastik cerrahi 
gibi mesleği tam zirvesinde bıraktım. Asla 
pişman değilim. Önümüzdeki 5 yıl zorlu ama 
etkili mücadele ile geçecek. Çocukluğumdan 
beri yaşadığım ve yaşattığım her türlü hatı-
ranın değerini korumak için, borçlu olduğum 
insanlara, bana duydukları güvenin karşılığını 
ödeyebilmek için bu yola çıktım. Bu benim için 
bir onur hikayesi. Bu hikayenin gereğini yerine 
getireceğim” diye konuştu.

ÇEŞME’DE HER
PROJEYE DESTEK 

Çeşme Kent Konseyi Genel 
Kurulu’nda konuşan 
Çeşme Belediye Başkanı 
Lal Denizli, “Çeşme’yi bir 
adım ileriye götürecek her 
projeyi destekleyeceğiz”  
ifadelerini kullandı

Başkan Denizli, konuşmasını şöyle 
sürdürdü: “Ben Çeşme’nin ilk kadın 
Belediye Başkanı olarak temelde ve 
geleceğe yönelik kalıcı esaslar bıraka-
cağım. Bir fark yaratacaksam, bunun 
temelinin Kent Konseyi’nden başlama-
sını istiyorum. Katılımcılık esasından 
başlamasını istiyorum. Kente dair ka-
rarların benim tarafımdan değil, bizim 
tarafımızdan verildiği bir anlayışla 
yönetilmesini arzu ediyorum. Kenti 
duymayı, kenti dinlemeyi ihmal et-
meyelim. Toplumda yaşayan her türlü 

dinamiğin temsil edilmesine özen gös-
terelim. Bizler kentimizin her unsuruna 
sahip çıkarak onu geleceğe taşıyacak, 
onu bir bütün halinde kalkındıracak bir 
anlayışla kent konseyini ele almalıyız. 
Çeşme’yi bir özelliği ile değil, birçok 
özelliği ile ele aldığımız turizmden 
esnaf zenginliğine, tarihi özelliklerin-
den doğa dostu, hayvan dostu Çeşme 
yaratmak esasları ile bir yol yürümeyi 
hep birlikte kendimize şiar edinmeyi 
tavsiye ediyorum. Yollarınızın şimdiden 
açık olmasını diliyorum.”

‘Kalıcı esaslar bırakacağım’

Türkiye’nin tek 
plastik ihtisas orga-
nize sanayi bölgesi 
olan ve plastik 
sektörünün öncü 
firmalarının yer 
aldığı Menemen 
Plastik İhtisas 
Organize Sanayi 
Bölgesi (MPİOSB) 
ülke ekonomisine 
verdiği katkılar ile 
adından söz etti-
riyor. Ege Bölgesi 
Sanayi Odası 
(EBSO) tarafından açıklanan 
“2023 Yılı Üretimden Satışlarına 
Göre 100 Büyük Sanayi Kuruluşu” 
listesinde ve İstanbul Sanayi Odası 
(İSO) tarafından açıklanan “500 
Büyük Sanayi Kuruluşu” listesinde 
MPİOSB’de faaliyet gösteren 
firmalar da yerlerini aldı. Konu 
ile ilgili açıklama yapan MPİOSB 

Yönetim Kurulu Başkanı Salih 
Esen, “Her iki listede de yer alan 
firmalarımızı tebrik ediyor ve gös-
terdikleri başarılar ile övünüyoruz. 
2025 yılı içerisinde inşaatlarına 
devam eden firmalarımız da üre-
time geçtiğinde yüzde yüz doluluk 
oranı ile hem İzmir ekonomisine 
hem de Türkiye ekonomisine katkı 
vermeye devam edeceğiz” dedi. 

‘Katkı vermeye 
devam edeceğiz’

Karşıyaka’da ihtiyaç olan noktalara ye-
ni parklar yapmak ve mevcut alanları 
iyileştirmek için hizmetlerini yoğunlaş-
tıran Karşıyaka Belediyesi, bir yandan 
da ilçe genelindeki yeşil dokuyu artır-
maya devam ediyor. Başkan 
Yıldız Ünsal, “Karşıyaka’mı-
zı çağdaş dünya şehirleri 
seviyesine ulaştırmak 
istiyoruz. Parklarıyla, yeşil 
alanlarıyla, ağaçlarıyla, çi-
çekleriyle kentimizi güzel-
leştirmeye devam edece-
ğiz” diye konuştu.

‘Manisa’nın gururu oldunuz’ Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı 
Mimar Ferdi Zeyrek, Liselere Geçiş 
Sistemi’nde (LGS) 500 tam puan alarak 
Türkiye birinciliği elde eden Manisalı 
öğrencilerle bir araya geldi. Manisa’dan 
8 öğrencinin Türkiye birincisi olduğunu 
belirten Başkan Zeyrek, öğrencileri, ai-
lelerini ve öğretmenlerini tebrik ederek, 
başarılarının Manisa’nın gururu olduğunu 
ifade etti. Öğrencilerin Manisa’ya değer 
katacağına inandığını söyleyen Zeyrek, 
“Manisa’nın sembolü oldunuz” dedi.

Karşıyaka’da yeşil
doku güçleniyor 

Salih EsenSalih EsenYıldız Ünsal

Lal Denizli

Cemil 
Tugay

Bayraklı’da yaz
spor okulları başladı
Bayraklı Belediyesi’nin 13 branşta açtığı yaz 
spor okulları başladı. Kayıtları süren kurslarda 
çocuklar, yaz tatilini verimli geçirirken hem 
eğlenecek hem de öğrenecek. Bayraklı Beledi-
ye Başkanı Irfan Önal, “Tüm çocuklarımızı yaz 
spor okullarına bekliyoruz” dedi.

İhracatçılardan
yeni iş birlikleri
8. Çin-Avrasya Expo Fuarı, Çin Ticaret 
Bakanlığı, Çin Dışişleri Bakanlığı, Çin 
Uluslararası Ticareti Geliştirme Konseyi 
(CCPIT) ve Sincan Uygur Özerk Bölgesi 
Hükümeti tarafından ortaklaşa Urumçi’de 
organize edildi. Ege İhracatçı Birlikleri, 
Türkiye’yi temsilen etkinliğe 81 m2 bir 
alanda 4 katılımcı firma ile birlikte ka-
tılım sağladı. Ege İhracatçı Birlikleri 
Koordinatör Başkan Yardımcısı ve Ege 
Demir ve Demirdışı Metaller İhracatçıları 
Birliği Başkanı Yalçın Ertan, “8. Çin-
Avrasya Expo genel nitelikli bir fuar 
olarak pek çok farklı sektörü bünyesinde 
barındırıyor. Bilişim teknolojileri, kimya, 
tekstil, lojistik, gıda gibi farklı alanlarda 
fuar genelinde toplam 610 milyar yuan 
(83,9 milyar dolar) değerinde 360 iş bir-
liği anlaşması imzalandı” diye konuştu.

‘Yeni bir alan
kazandıracağız’
Efes Selçuk Belediye Başkanı Filiz 
Ceritoğlu Sengel, sosyal medya üze-
rinden Atatürk Mahallesi’nde hastane 
arkasında başlayacak yol çalışmaları 
ve 2002 Sokak’ta bulunan eski kara-
kol binasının yıkılmasıyla kazanılacak 
yeni alan hakkında bilgi verdi. Atatürk 
Mahallesi’nde altyapısı tamamlanan 
caddelerde çalışmaların yakında 
başlayacağını belirten Sengel, ihale 
sürecinin kısa sürede tamamlanaca-
ğını ve bölgenin yaşanabilir bir hale 
getirileceğini söyledi. Ayrıca, 2002 
Sokak’taki alanın otopark olarak dü-
zenlenip Selçuk Efes Kent Belleği’nin 
yanına yeni bir park alanı kazandırı-
lacağını açıklayan Sengel, “Burada 
yaşayan vatandaşlarımıza kentimizin 
en güzel yerlerinden birinde yeni bir 
alan kazandıracağız” dedi.

Kıbrıs ile yeşil
kardeşlik
■ Kuzey Kıbrıs Türk 

Cumhuriyeti 
Cumhurbaşkanı 
Ersin Tatar’ın Özel 
Danışmanı Orhan 
Tuğbay, Balıkesir 
5. Aromaterapi 
Festivali’nde ver-
diği seminerde, 
Kazdağları ile 
Beşparmak Dağları 
arasındaki bitkilerin 
kardeşliğini vurgu-
layarak, Balıkesir’in 
Kıbrıs’ta bir kardeş 
şehirle iş birlikleri 
kuracaklarını açık-
ladı. Bu iş birliği 
ile kardeşlik bağ-
larının güçlenmesi 
yönünde adımlar atı-
lacağı belirtildi.

Yerel üreticiye
kurs desteği
Yerelde kalkınmayı ve üretimi 
destekleme faaliyetleri kapsamında ça-
lışmalarını sürdüren Bayraklı Belediyesi, 
arıcılık kursu açıyor. Halk Eğitim Merkezi 
ve Bayraklı İlçe Tarım Müdürlüğü iş bir-
liğiyle yürütülecek eğitimler, Doğançay 
Semt Merkezi’nde 9 Temmuz’da baş-
layacak. Bayraklı Belediye Başkanı 
İrfan Önal, “Bayraklı Belediyesi olarak 
her zaman üreticilerimizin yanında yer 
alarak onların gelişimine katkı sunacak 
projeleri destekleyeceğiz. Arıcılık ve 

bal üretimi, ülkemizin tarım 
ve gıda sektörüne önemli 
katkılar sağlayan sektörle-
rinden biri. Mahallemizde 
de önemli bir yeri var ve 
vatandaşlarımızın bu ko-

nuda talepleri vardı. İlgilenen 
herkesi kursumuza bekli-

yoruz” dedi.

Zabıtadan
sıkı denetim

■ Konak Belediyesi 
Zabıta Müdürlüğü, 
düzenli olarak 
gerçekleştirdiği 
denetim çalışma-
larına Eşrefpaşa 
Caddesi’nde devam 
etti. İşyerlerinden 
kaldırımlara taşan 
ve yaya trafiğini en-
gelleyen kamuya ait 
alandaki işgaller, ya-
pılan uyarılar sonucu 
kaldırtıldı. Caddenin 
her iki yanındaki 
işletmelerde ruhsat 
ve işgaliye denetimi 
yapan ekipler, va-
tandaşın da takdirini 
topladı.

Çim Konserleri
devam ediyor
■ İzmir Büyükşehir 

Belediyesi tarafından 
bu yıl yedinci defa 
düzenlenen Çim 
Konserleri İzmirlileri 
yine sanatla buluştu-
racak. 4 Temmuz’da 
Kent Orkestrası ile 
başlayan program, 
birbirinden farklı 
sanatçı ve gruplarla 
Tarihi Havagazı 
Fabrikası’nda ücretsiz 
olarak İzmirlilerle bu-
luşmayı sürdürecek. 
Çim Konserleri her 
hafta perşembe günü 
saat 21.00’de düzen-
lenerek İzmirlileri 
eğlendirecek.Irfan ÖnalIrfan Önal
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